
Protokoll från årsmöte
med Föreningen Grävande Journalister

Föreningen Grävande Journalister
Orgnr 802014-3833

Protokoll: Årsmötesprotokoll, 2024
Datum: 22 mars, 2024
Plats: Gävle konserthus

1. Mötets öppnande
Ulla Sätereie hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

2. Fastställande av röstlängd
Röstlängden fastställdes genom att konstatera att röstlängden utgörs av dem som befinner
sig i rummet och är medlemmar i föreningen.

3. Val av mötesordförande
Marcus Melinder valdes till mötesordförande.

4. Val av mötessekreterare
Jessica Ziegerer valdes till sekreterare.

5. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare
Berit Önell och AnnaKarin Löwendahl valdes till justeringspersoner och rösträknare.

6. Fastställande av dagordning
Årsmötet fastställde dagordningen.

7. Fråga om mötets stadgeenliga utlysande
Årsmötet förklarade mötet stadgeenligt utlyst den 9 februari.
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8. FGJ:s verksamhetsberättelse 2023 och kassörens kommentar till bokslutet – Bilaga 1
Ulla Sätereie redogjorde för föreningens verksamhetsberättelse och nämnde bland annat
anordnandet av grävseminariet i Karlstad, den globala grävkonferensen GIJC, Global
Investigative Journalism Conference samt den förkonferens som FGJ var ansvarig för. Hon
lyfte även att föreningen under året gett ut den sista Scoop i pappersformat för att satsa på
den digitala tidningen samt arbetet med grävwikin.

Kassör Lena Pettersson berättade om föreningens ekonomi som slutade över förväntan med
ett tillskott från GIJC. Dock sjönk medlemsantalet något.

9. Grävfonden informerar om verksamhetsåret 2023 – Bilaga 2
Kerstin Brunnberg från grävfonden redogjorde för grävfondens verksamhet det gångna året
och nämnde bland annat arbetsledarstipendierna till GIJC, stipendiet till The Guardian och
att nya stipendier ska utlysas.

10. Revisorernas rapport – Bilaga 3
Malin Crona och Jill Eriksson läste upp revisorsberättelsen och rekommenderade årsmötet
att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.

11. Fråga om ansvarsfrihet för avgående styrelse
Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året.

12. FGJ:s verksamhetsplan för 2024 – Bilaga 4
Ulla Sätereie berättade om den av styrelsen föreslagna verksamhetsplanen, enligt förslaget i
handlingarna. Årsmötet beslutade att anta verksamhetsplanen.

13. Propositioner
Inga propositioner hade inkommit.

14. Motioner – Bilaga 5a och 5b
Medlem Linnéa Wannefors föreslog i en motion att medlemmar ska erbjudas möjligheten att
närvara digitalt på möten såsom årsmötet. Styrelseledamot Jessica Ziegerer redogjorde för
motionen och styrelsens förslag till svar på förslaget.
Styrelsen föreslog att årsmötet beslutar att ge styrelsen i uppdrag att utreda om det är
möjligt och önskvärt att ha digitala årsmöten.
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Årsmötet diskuterade förslaget. Malin Crona föreslog i ett tilläggsyrkande att styrelsen även
ska se över hur vi kan göra årsmötena attraktiva för alla medlemmar.

Årsmötet beslutade att ge styrelsen i uppdrag att utreda om det är möjligt och önskvärt att
ha årsmöten digitalt samt att styrelsen ska se över hur årsmötena kan göras mer attraktiva
för alla medlemmar.

Tobias Andersson Åkerblom önskade föra till protokollet att det inte ska handla om
heldigitala möten utan att det i så fall handlar om hybridmöten, då det fysiska mötet är
viktigt.

15. Budget för räkenskapsåret 2024 – Bilaga 6
Lena Pettersson redogjorde för förslaget till budget för det kommande året, som finns i
årsmöteshandlingarna. Årsmötet beslutade att anta budgeten för verksamhetsåret 2024.

16. Medlemsavgift för räkenskapsåret 2025 – Bilaga 7
Ulla Sätereie berättade om styrelsens förslag till en mindre höjning av medlemsavgifter samt
att kategorin utlandsmedlem stryks.
Årsmötet beslutade att medlemsavgifterna för 2025 ska vara:
Medlem 1 år: 570 kr
Studerande 1 år: 250 kr
Medlem 2 år: 1000 kr
Medlem 3 år: 1400 kr
Medlem utland: Utgår

17. Arvoden till styrelse 2024 samt arvoden framöver – Bilaga 8
Vice ordförande, Åsa Larsson, föredrog förslaget för oförändrade arvoden till kassör och
ordförande för 2024 samt styrelsens förslag att till nästa år utreda en ny modell för
styrelsearbete, ordförandens arvodering och en lösning där styrelsen slipper föreslå arvoden
till sig själv.
Årsmötet diskuterar förslaget och beslutar sedan:
att arvoden till ordförande och kassör för år 2024 ska vara oförändrade.
att anta styrelsens förslag att utreda och ta fram förslag till en ny modell enligt bilaga 8.

18. Val av ordförande för föreningen
Ulla Sätereie valdes till ordförande för föreningen Grävande Journalister.

19. Val av kassör för föreningen
Lena Pettersson, SR Kronoberg, valdes till kassör.
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20. Val av övriga i styrelsen
Till ledamöter valdes Jessica Ziegerer, HD/Sydsvenskan, Åsa Larsson, Källkritikbyrån, Rolf
Lunneborg, Sundsvalls tidning, Anneli Megner Arn, TV4, Johan Lundahl, SVT Dalarna, Tobias
Andersson Åkerblom, Göteborgs-Posten, Nikolai Atefie, frilans. Till suppleant valdes
AnnaKarin Löwendahl, Hem&Hyra.

21. Val av revisorer
Till revisorer valdes Malin Crona, SVT Nyheter, samt Jill Eriksson, frilans. Till revisorssuppleant
valdes Johan Lindén, SVT.

22. Val av Guldspadejury
Till ledamöter i guldspadejuryn valdes Kicki Hultin, frilans, Johan Åsard, frilans, Berit Önell,
frilans, Lena Kvist, Borås tidning, Åsa Nicander, frilans, Marcus Melinder, SVT, Ulf Johansson,
frilans, Sandra Foresti, JMG och Peter Olsson, SR P4.

23. Val av sammankallande i Guldspadejuryn
Till sammankallande i guldspadejuryn valdes Kicki Hultin.

24. Val av två ledamöter samt ersättare i Grävfondens styrelse
För perioden 2024-2026 valdes
Cecilia Zadig, frilans, som ledamot och Malte Andreasson, företagare, som suppleant.
Torbjörn von Krogh, frilans, som ledamot och Kalle Jungkvist, frilans, som suppleant.

25. Fyllnadsval en ledamot och en ersättare i Grävfondens styrelse
För perioden 2023-2025 gjordes fyllnadsval där
Kersti Forsberg, frilans, valdes som suppleant (för Erik Palm) och
Joachim Berner valdes till ledamot.

26. Val av valberedning
Till ledamöter i valberedningen valdes Carolina Jemsby, TV4 (sammankallande), Nils Hanson,
frilans, Jonas Alsgren, TV4. Till suppleant valdes Emma Johansson, HD/Sydsvenskan.

27. Övriga frågor
Inga övriga frågor fanns.
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28. Mötets avslutande

Marcus Melander tackade för förtroendet att leda mötet och förklarade mötet avslutat.

………………………………………….
Jessica Ziegerer, sekreterare

………………………………………….
Berit Önell, justerare

………………………………………….
AnnaKarin Löwendahl, justerare
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